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Restbeløp etter bompengeinnkreving på Osterøybrua - oversendingsforslag

I samband med fylkesutvalet si behandling av sak 193/15, spm. nr. 4 «Fylkesasfalt» sette Tom-Christer 

Nilsen på vegner av H fram slikt oversendingsforslag til fylkesrådmannen:

"Vi er kjent med at der står igjen et restbeløp etter bompengeinnkreving på Osterøybrua. Dette 

skal disponeres til veiformål i området. Egen sak om dette skal behandles lokalt og regionalt. Vi 

ber om at det vurderes om disse midlene kan vurderes brukt til å legge asfalt på den veiutvidelsen 

som Osterøy kommune nå har foretatt."

Nilsen sitt forslag vart oversendt på vegner av forslagsstillarane utan realitetsbehandling.


